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In dit nummer 
Eppe ging op bezoek bij Jantina en Sabastiaan Weesies-Wiltjer 
die al weer ruim tien jaar in Oosternieland wonen. Ze komen 
niet van ver. Jantina is geboren in Zandeweer, Sabastiaan in 
Oudeschip. Nu Sint vertrokken is, kan kerst beginnen. Maar 
waarom willen we eigenlijk een kerstboom in huis? En 
waarom gaan we hem versieren? Walter zocht het uit en kwam 
uit bij de Germanen!

Waarom een Nijlandkrant
Waarom een Nijlandkrant? Om nog gemakkelijker nieuwtjes 
en wetenswaardigheden te kunnen uitwisselen naast de 
buurtapp en de gebruikelijke flyers in de brievenbus. En 
iedereen kan er een steentje aan bijdragen. Berichtjes en foto’s 
zijn altijd welkom.We zijn benieuwd wat jullie ervan vinden! 
Laat het ons weten via: nijlandkrant@gmail.com. 


Nijlandkrant 1

Sint op bezoek 

Sanne vertelt hoe spannend 
het is als je met z’n allen op 
Sinterklaas zit te wachten. 
Zou hij echt wel komen?
Maar hij kwam en wist over 
ieder kind iets te vertellen. 

Kerst komt eraan 

Net als vorig jaar gaan we 
vlak voor kerst liedjes 
zingen in de kerk. Je kunt 
komen luisteren (en 
meezingen) maar ook ‘echt’ 
meezingen in het koor. 

Heel veel huisdieren 

Leah en Ramon hebben 
heel veel huisdieren en 
wonen op een mooie grote 
boerderij in Oosternieland. 
Daar vertellen ze graag 
meer over. 

Dorpshuis 2025 

De activiteitencommissie is 
druk bezig nieuwe 
activiteiten te bedenken 
voor het komende jaar. De 
vaste koffieochtend, de 
vrijmibo en visje eten 
blijven voortduren in 2025.

NIJLANDKRANT 
Van Nijlandsters veur Nijlandsters 
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Kinterview 

Elizabeth ging langs bij Leah (11) en Ramon (8) Kerekes. Ze 
wonen middenin het dorp op een grote boerderij met veel 
dieren waar ze heel trots op zijn.  

Waar zi'en jullie op school? 

Op de Noordkaap in 
Uithuizermeeden. Leah in groep 7 
bij juf Anneke en Ramon in groep 5 
bij juf Manon.

Wat wil je later worden? 

Ramon wil later Klusjesman worden. 
Hij doet nu wel eens klusjes zoals 

bladeren opruimen of een lamp maken. En ze hebben zelf een 
muur in hun slaapkamer geverfd. Leah wil het liefst veearts 
worden en een paardenkliniek oprichten 

Hebben jullie huisdieren? 

Ja, heel veel! We hebben 17 
kaOen, 5 honden, 34 eenden, 3 
ganzen, 70 kippen, 2 schapen en 
vissen. Huiskip Kukel woont 
gezellig binnen, hij is tam en dat 
willen we graag zo houden. 

Waar ben je goed in? 

Ramon kan heel hard rennen. En hij is goed in rekenen, 
tekenen en klusjes doen. Leah is goed in paardrijden, tekenen 
en lezen. 

Waar ben je trots op? 

Leah is trots op de hele boerderij. Ramon ook, en op mama. 

Hoe vinden jullie het om in Oosternieland te wonen? 

Geweldig! Het is lekker rusUg. Je kan hier goed op avontuur; 
huOen bouwen, bomen klimmen of verderop kijken, daar staat 
een heel erg lang verlaten huis. 

Hebben jullie nog leuke plannen voor de kerstvakan=e? 

We gaan met papa naar Slowakije, daar woont veel familie 
want papa is Slowaaks. Met kerst eten we alUjd Segedin, dat is 
een Slowaaks gerecht. Het is stoofpot met zuurkool en heel erg 
lekker! En er ligt veel sneeuw dus we kunnen lekker sleeën! 

Bedankt voor het gezellige gesprek! 

Nijlandkrant 2

Christmas carols 

Omdat we voorgaande jaren 
zulke posi=eve reac=es 
kregen van dorpsbewoners is 
ook dit jaar weer besloten om 
vlak voor Kerst een 'Christmas 
Carols'-bijeenkomst te 
houden in de kerk in 
Oosternieland, op 24 
december van 17.00-19.00 
uur. 

De kerk zal weer sfeervol 
worden verlicht met kaarsjes 
en er zal een hapje en een 
drankje beschikbaar zijn. Een 
koortje van dorpsbewoners 
zal vele verschillende 
kerstliederen ten gehore 
brengen. 

Wie zin heeM om dit jaar 
(weer) mee te doen met het 
koortje is van harte welkom! 
We oefenen even op zaterdag 
21 december om 11.00 uur in 
de kerk.  

We kijken uit naar weer een 
sfeervolle avond en hopen 
veel van jullie te mogen 
begroeten! 
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Vereniging van dorpsbelangen Oosternieland 

Het bestuur van Dorpsbelangen houdt zich, in samenwerking met anderen 
uiteraard, met veel dingen bezig momenteel. Over een aantal zaken daarvan 
volgt hieronder wederom een kleine update met betrekking tot de stand van 
zaken. 

Pawoz-gelden, stand van zaken, nieuwbouw  in Oosternieland (?) 
Het bestuur heeft inmiddels weer een aantal gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers van de 
gemeente en de Antea-groep over de mogelijke besteding van de gelden die beschikbaar komen. 
Daarnaast is alles ook nog een keer op een rijtje gezet met de gemeente en een vertegenwoordiger van 
Royal Haskoning. In dat overleg kwam ook de vraag hoe ‘Oosternieland’ aankijkt tegen eventuele 
nieuwbouw in het dorp. Het bestuur heeft daar op een zeer voorlopige manier op gereageerd. Er is 
afgesproken dat er in januari/februari 2025 een bewonersavond zal worden georganiseerd die onder 
meer hier over gaat. Daarnaast zullen ook de laatste ontwikkelingen worden aangekaart m.b.t. de 
(PAWOZ) zaken die momenteel lopen c.q. hier en daar al in een ver gevorderd stadium zijn, zoals: 
aanleg lantarenpalen door Oosternieland, aanleg aanlegsteiger haventje, Smiley-borden, vernieuwing 
speeltuin, aanleg extra parkeerplaatsen bij het viaduct, aanpassingen in en rond het dorpshuis en 
financiering culturele zaken Dorpshuis / Kerk. Er gaat uiteraard tijdig een uitnodiging voor deze 
bewonersavond rond. 

Groenplan 
Inmiddels zijn de eerste planten en bomen in de grond gegaan! Binnenkort zal er ook worden 
begonnen met de overige onderdelen van het Groenplan (aanplant Maarvlietweg, Battenweg en 
Oosternielandsterweg - creëren pad en aanleg dam t.b.v rondwandeling vanaf de kerk richting 
kruispunt ON-weg-Battenweg en aansluitend op voetpad Maarvlietweg - werkzaamheden bij de kolk). 

Project aardbevingen 
Vanuit de gemeente is het project rond de gevolgen van de aardbevingen in onze regio gestart met de 
bewonersavond daarover en een zevental goed bezochte inloopavonden in het Dorpshuis. 
Oosternieland is, zoals eerder gemeld, uitgekozen om daar te starten met een z.g. pilot gebiedsgerichte 
deur-tot-deur-aanpak. 

Inloopavond betreffende Maatregel 29 Nij Begun ( €40.000-regeling isolatie) 
Oosternieland valt volledig binnen de 100% grens van Maatregel 29 van Nij Begun (het isoleren van 
huizen tot de isolatiestandaard, tot een maximum van €40.000). Om Nijlandsters nader hierover te 
informeren is er inmiddels een inloopavond georganiseerd op dinsdag 17 december in het dorpshuis. 
In januari komt er daarover ook nog een tweede inloopavond. 
Voor vragen over bovenstaande zaken kunt u natuurlijk altijd bij het bestuur van Dorpsbelangen terecht! 

Bestuursleden gezocht! 
Tijdens de komende jaarvergadering van Dorpsbelangen zullen er twee bestuursleden van 
Dorpsbelangen aftreden, t.w. Margot Blom en William Oosterhuis. Daarom is er dus plaats voor en 
behoefte aan twee nieuwe bestuursleden! Wil je je aanmelden of kandidaat stellen daarvoor? Graag 
uiteraard! Stuur een mailtje naar het huidig bestuur via: oosternieland@outlook.com. 
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Jantina, Sabastiaan en kids voelen zich 
thuis in Oosternieland 

Inmiddels wonen ze al weer ruim Uen jaar in Oosternieland: SabasUaan Weesies, JanUna 
(Weesies-) Wiltjer en hun drie kinderen Mike, Melvin en Sannah. En naar tevredenheid, want dat 
bleek uit het gesprek dat ik (E.S.) onlangs met hen voerde Ujdens en na een koffieochtend in het 
dorpshuis. JanUna en SabasUaan zijn beiden echte noorderlingen. Ze komen uit respecUevelijk 
Zandeweer en Oudeschip, dus bepaald niet ver van Nijland. 

SabasUaan groeide gedurende zijn eerste zevenUen levensjaren op in 
het rusUeke Oudeschip, aan de (doodlopende en dus rusUge) 
Molenweg.  ‘Een hele fijne jeugd met veel vrijheid heb ik daar gekend’, 
aldus SabasUaan. ‘We woonden aan een hele rusUge weg, speelden daar 
veel, net als op en bij de vlakbij liggende dijk. Bouwen deed ik toen ook 
overigens al, maar dat waren vooral boomhuOen. Dat deed ik vaak 
samen met Geert en Sita, mijn buren. Toch wel een hele speciale plek.’ 
SabasUaan beleefde zijn eerste onderwijsjaren op ‘Roodschoul’, de 
openbare lagere school in Roodeschool. Daarna ging hij naar Het 
Hogeland College in Uithuizen waar hij de kaderberoepsgerichte leerweg 
volgde, waarna een Ummeropleiding aan de Noorderpoort een logische 
werd. Tijdens zijn opleiding liep hij vanaf zijn vijdiende stage bij 
bouwbedrijf Straat in Uithuizermeeden. Daar kwam SabasUaan dan ook 
aan het werk. 

Uitgaan betekende voor SabasUaan vooral naar disco’s in Oudeschip (Diggelschip) met Chris en Mark 
Schoonveld en later veelal naar 538 in Uithuizen met zijn broer MarUn. SabasUaan kreeg een relaUe (die in 
2012 eindigde), ging samenwonen en kreeg twee kinderen: Melvin en Sannah. Tijdens zijn eerste 
werkjaren voelde SabasUaan de behoede om zich meer te ontwikkelen in de bouwwereld. Via allerlei 
andere werkgevers (Kluin/Kiewiet/Ungersma) leidde dat in 2018 tot ‘Weesies Bouw’, tot zelfstandig 
ondernemer dus. Daar is hij echter onlangs mee gestopt en is inmiddels uitvoerder in vaste dienst 
geworden bij Bouwbedrijf Gervas in Veendam. In zijn Ujd als zelfstandige heed SabasUaan natuurlijk mede 
een belangrijk aandeel gehad in de totstandkoming van Dörpshoes Nijland. 

JanUna groeide dus op in Zandeweer. Ze ging daar naar school (Onnemaschool) en had naar eigen zeggen 
een ‘stabiele jeugd’ in en rond Zandeweer. ‘Een fijne Ujd, maar ik was wel een beetje baldadig’, sprak 
JanUna lachend. Ze heed drie jaar lang op haar fiets en later op haar geliefde brommer vanaf zeven uur ’s 
morgens het Dagblad van het Noorden bezorgd. 

Nadat ze het diploma van de TheoreUsche Leerweg aan het Hogeland College in Uithuizen had gehaald, 
volgde JanUna kort aan het Alfa-college de opleiding schoonheidsspecialiste, maar ze maakte dat niet af. 
Ze kreeg in 2008 een baan bij het UWV in Groningen als klantadviseur voor werknemers inzake wet- en 
regelgeving rond de WW en ziekte-uitkeringen. Inmiddels ontwikkelde ze zich tot medewerker geldzorgen 
bij het UWV en doet dat voor 24 uur per week. JanUna ging al vroeg, op haar zevenUende, uit huis, ging 
veel uit naar 538 en Bunny’s Bar en ontmoeOe daar Sjoerd Visser, met wie ze een relaUe kreeg. Uit deze 
relaUe is Mike geboren. Zij kregen echter onverwachts en ongewild te maken met een vervelende Ujd toen 
Sjoerd tot twee keer toe een beroerte kreeg. Dat was en werd een moeilijke Ujd voor hen en leidde er 
mede toe dat ze uiteindelijk uit elkaar gingen. 

Nijlandkrant 4
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In gesprek met Jantina en Sabastiaan (vervolg) 

SabasUaan en JanUna leerden elkaar kennen (in cafe Kombuys in Uithuizermeeden). Dat leidde tot meer 
en ze kwamen uiteindelijk in Oosternieland terecht nadat SabasUaan meegewerkt had aan de (ver)bouw 
van het huis van Rudi Op ’t Holt die toen nog in Oosternieland woonde. Rudi belde hen desUjds over het 
feit dat het huis aan de Oosternielandsterweg nr. 27 te koop kwam en dat 
leidde uiteindelijk tot het kopen ervan in maart 2014. Daar waren ze blij 
mee, maar dat betekende ook gelijk veel werk. ‘Niets was af’, aldus 
JanUna. Met hun eigen kennis, kunde en inzet en hulp van anderen lukte 
dat echter allemaal, al had vader Siep desUjds wel de nodige bedenkingen 
vooraf. En hij was bepaald niet de enige. Maar JanUna en SabasUaan 
lieten zich niet vermurwen en wilden per se gaan voor dit plekje en dit 
huis. En met een Groningse nuchterheid zei SabasUaan over die mogelijke 
bouwproblemen: ‘Daar moet je een beetje doorheen kijken.’ En met veel 
doorzeingsvermogen en hulp lukte het allemaal, al kon je dat ‘er 
doorheen kijken’ op een gegeven moment Ujdens de verbouwingen en de 
bijbehorende stutpalen best leOerlijk nemen. 

Ondertussen maakten SabasUaan en JanUna kennis met onder meer Ger 
(ook Oudeschipster) en Yvonne Gerrits. JanUna kwam mede via Yvonne dan ook in het bestuur van 
dorpsbelangen terecht. In haar acht jaar durend bestuurswerk was ze secretaris en droeg ze onder meer 
bij aan de totstandkoming van de Dorpsvisie Oosternieland in 2018 en de beginplannen voor het 
dorpshuis. Maar ze was uiteraard betrokken bij veel meer dingen die werden georganiseerd door 
Dorpsbelangen, zoals barbecues, een dorpsmarkt, optredens van Janneke Jager in de kerk, en nog veel 
meer. Toen bekend werd dat haar vader ernsUg ziek was, besloot JanUna een stap terug te doen en droeg 
ze het secretariaat over aan Carma van der Linden. Inmiddels maakt JanUna nu acUef deel uit van de 
acUviteitencommissie van het Dorpshuis. 

SabasUaan en JanUna trouwden op 20 augustus 2021 in 
de St. Nicolaaskerk in Oosternieland waarna er een groot 
feest gevierd werd in de naastgelegen tuin van Eppe. 
JanUna: ‘We vonden het prachUg om in de kerk van 
Oosternieland te trouwen. En daarmee zijn we niet alleen 
met elkaar, maar ook een beetje met Oosternieland 
getrouwd.’ Helaas beleefden ze daarna een mindere Ujd 
door de ziekte en het latere vroegUjdig overlijden van 
JanUna’s vader Siep Wiltjer op 14 september 2022. 
Inmiddels is het vooral ‘huisje-boompje-beestje’ in en 

rond hun huidige prachUg verbouwde huis. Mike woont 
permanent bij SabasUaan en JanUna en Melvin en Sannah zijn er regelmaUg. Over beestjes gesproken: die 
zijn er alUjd veel geweest rond ON 27: vissen, kaOen, konijnen en eenden, waarvan onder andere een 
toom van-de-weg-geplukte ontmoederde wilde eendenkuikens.  

Hun vrije Ujd werd en wordt vooral besteed aan veel klussen thuis en op de camping. Na jaren        
seizoenplekken op de Berenkuil in Grolloo vieren ze met hun kinderen hun vakanUes nu in een pas 
gekochte stacaravan aan het Kuierpad in Schoonoord. SabasUaan gaat af en toe in zijn vrije Ujd overigens 
ook graag op pad met een metaaldetector. En wat ambiUes en de toekomst betred: ’s weekends lekker 
samen vrij, soepel met de Ujd omgaan en wellicht in de toekomst met z’n tweetjes in een camper de 
wereld verkennen. En natuurlijk: met elkaar blijven genieten in Oosternieland en als Nijlandsters!’, aldus 
SabasUaan en JanUna. 
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Wat is er te doen in en rond het dorpshuis in 
2025? 
Uiteraard zal Dörpshoes Nijland ook in het jaar 2025 weer een 
belangrijke plek krijgen in Oosternieland. De acUviteitencommissie is 
inmiddels bezig de eerst acUviteiten te bedenken en voor te bereiden. 
Uiteraard blijven de ‘vaste prikken’, zoals de koffieochtend (elke 1e 
zaterdag), de Vrijmibo (elke 3e vrijdag) en het visje eten (1x in de 
maand op dinsdagmorgen) onderdeel uitmaken van de agenda. 

Inmiddels staat er voor zaterdag 4 januari een jongerenavond (thema 
spelletjes) gepland en voor vrijdag 14 februari (onder voorbehoud) een gezellige muzikale 
(mee)zingavond. Op ValenUjnsdag dus! Ook is er een knutselmiddag voor de jongere jeugd gepland op 
woensdag 19 februari. 

Dan ligt het ook in de bedoeling om iets te gaan doen rond het 45-jarig 
bestaan van de Vereniging voor Dorpsbelangen. Er liggen in ieder geval 
ideeën voor een film-en fotoavond (over Oosternieland) met pubquiz. 
Verdere suggesUes ter viering hiervan zijn uiteraard van harte welkom. 
Stuur die dan naar oosternieland@outlook.com. 

En is het wellicht goed om te weten dat er ook schot gaat ziOen in de 
aanvraag voor de gelden die we, in het kader van de PAWOZ-regeling, 
hebben ingediend voor het organiseren van allerlei culturele acUviteiten in 
en rond zowel het dorpshuis als de kerk. Dat zou ons veel meer (financiële) 
mogelijkheden bieden om op een laagdrempelige manier van alles te 
organiseren. We kunnen dan denken aan lezingen, concerten, 
(muziek)cursussen, uitbreiding van de Nijlandkrant, workshops en nog veel    
meer. 

We hopen daar in het tweede kwartaal van 2025 meer duidelijkheid over te hebben!  

Alle activiteiten vanaf nu (voor zover bekend) op een rijtje: 

20 december vrijmibo (vanaf 17.00 uur) 
21 december oefenen kerstliederen (in de kerk) (11.00 uur) 
24 december kerstzang (in de kerk) (17.00-19.00 uur) 
31 december oliebollen en oudejaarsborrel (verspreid over de dag) 
4 januari koffie ochtend (10.00-12.00 uur) 
4 januari jongerenavond (van 20.00-23.00 uur) 
17 januari vrijmibo (vanaf 17.00 uur) 
21 januari visje eten (11.00-13.00 uur) 
1 februari koffieochtend (10.00-12.00 uur) 
14 februari meezingavond Valentijn (meer informatie volgt) 
18 februari visje eten (11.00-13.00 uur) 
19 februari kinderknutselmiddag (meer informatie volgt) 
21 februari vrijmibo (vanaf 17.00 uur) 
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Het wordt weer kerst! 

Elk jaar weer en niet zonder slag en stoot, moet op Oosternielandsterweg 23 weer een 
kerstboom komen! Om het huis in een leuke en gezellige sfeer te 
brengen. Die “sfeer’’ snap ik dan wel, want de heer des huizes is 
niet al=jd het zonnetje in huis! Het is bij ons net Tiny en Lau.. Maar 
waar komt die tradi=e nou vandaan? 

Waarschijnlijk is deze traditie al bij de Germanen ontstaan en later bij de Romeinen( en die 
hadden wat goed te maken). Zij zetten tijdens de midwinternacht, de kortste dag van het jaar, 
een groene boom neer in het midden van het dorp. De enige boom die groene takken behield, 
was de spar, alle andere bomen waren kaal in de winter. Deze sparrenboom werd versierd met 
vruchten die voorhanden waren, zoals appels, bessen en slingers. Dit feest kondigde ook het 
nieuwe jaar aan, de dagen werden weer langer en de zon liet zich meer en meer zien. De 
viering van de winterwende (midwinternacht) was een traditie om 
de boomgeesten gunstig te stemmen maar ook de goden voor 
het nieuwe jaar. 

In de late middeleeuwen rond 1500 werd het tevens een 
christelijk winterfeest. Dit werd het feest van de geboorte van 
Jezus Christus! Vooral in de Duitse landen en Scandinavië. In 
een Rooms-Katholieke kathedraal in Staatsburg in 1539 werd er 
al een grote kerstboom in de kerk gezet. In Riga in Letland 
versierde een lokale gilde een boom met kunstrozen, danste 

eromheen en stak de boom in de fik. Lijkt 
op een Haagse traditie!!! 

In de 16e en 17e eeuw werd het een 
traditie om een rijk versierde boom in 
huis te plaatsen. Met veel appeltjes in de 
boom, een verwijzing naar de zogenaamde Adam- en Eva-dag op 24 
december. Daarbij werden toneelstukken en verhalen opgevoerd met 
bijbelverhalen. Daarom is het misschien in Duitsland nog steeds traditie 
om de boom pas op te tuigen op 24 december! Het gebruik van 
versierde kerstbomen werd daarna snel overgenomen door de Britse 
adel waarna dit gebruik zich over de rest van Europa verspreidde. 
Omstreeks 1800 namen Duitse emigranten de kerstboom-traditie mee 
de oceaan over naar de Verenigde Staten.  
Het duurde zo’n vijftig jaar voordat de Amerikanen hier een commercieel 
spektakel van wisten te maken. In Nederland raakte de traditie van de 

kerstboom bekend tijdens het Réveil in de 19e eeuw, in het bijzonder op de zondagsscholen. 
Hierdoor kwam de kerstboom ook bij de ‘gewone’ mensen in huis. Er was nog wel wat verzet  
bij het Vaticaan. Deze traditie had immers een heidense oorsprong. Pas in 1982 stonden er 
kerstbomen in het Vaticaan in Rome. Nu worden er alleen al in Nederland zo’n drie miljoen 
kerstbomen verkocht. 

Als vermeende Germaanse afstammeling ben ik ervoor om een grote kerstboom te planten in 
het dorp en daaromheen feest te vieren, dan wel met de top 2000.  
Fijne kerstdagen en een heel goed 2025 allemaal. Dit nog in 271 talen. 

Walter den Hollander 

Viggo Johansen, Heilig 
Abend

Franz Krüger 
Vorweihnacht
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Sint met speedboot naar Oosternieland 

Op zaterdagmorgen 23 november zaten we weer met spanning te wachten in het prachUg versierde 
dorpshuis, zouden Sinterklaas en zijn trouwe Pieten ook dit jaar weer op bezoek komen in Oosternieland? 
We werden niet teleurgesteld. Rond een uur of Uen konden we hen zingend verwelkomen. En wie dacht 
dat de Sint met zijn schimmel Ozosnel zou arriveren, had het mis; op een echte speedboot sjeesden ze 
door het dorp, met een aantal dorpskinderen op fietsen en skelters achter hen aan. Een prachUg gezicht.  

Er was koffie, warme chocolademelk en lekkers op de tafels, dus de toegestroomde dorpsbewoners 
werden goed verwend. Eppe en Sanne zorgden voor de muzikale omlijsUng en menig Sinterklaaslied werd 
door de kinderen uit volle borst meegezongen. Ook de ouders kwamen overigens nog aan de beurt; 
Sinterklaas wilde hen ook graag even horen.  

Natuurlijk kwam de goedheiligman niet met lege handen. De Pieten Ulden zakken vol cadeautjes en 
lekkers mee. Elk kind kwam aan de beurt om even bij Sinterklaas langs te komen. Voor de één spannender 
dan de ander, maar gelukkig speelde de Sint hier goed op in. Verbazing was er over het feit dat Wesley al 
hedruck kan rijden en dus kwam Piet met het idee dat Wesley volgend jaar de Sint wel naar het dorpshuis 
kan brengen met zijn hedruck. Verder had Jesper de eer om pepernoten te keepen samen met Sinterklaas, 
omdat hij graag keeper wil worden. Wat weet Sint toch veel! Na de persoonlijke verhaaltjes kreeg elk kind 
natuurlijk een mooi cadeau. Naast de kinderen moest Nico overigens ook nog even bij de Sint komen, 
omdat zijn telefoon afging! Maar na een mooi liedje te hebben gezongen werd ook hij verblijd met een 
lekker handje pepernoten.  

Het was al met al weer een hele gezellige ochtend. Dank u wel Sinterklaasje, tot volgend jaar! 
Sanne Brontsema
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